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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 24 sierpnia 2020 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

5. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

6. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Wydziałów UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 24 sierpnia 2020 roku o godz. 1300 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek poprosiła o ujęcie 

tematu planowanej podwyżki cen za wywóz śmieci, który był poruszony na ostatnim 

posiedzeniu Celowego Związku Gmin R-XXI, w którym jest reprezentantem Rady Miasta.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poprosił  

o przedstawienie informacji w wolnych wnioskach. 

Dyskusja. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty bez uwag. 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag przy 10 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Miasto Świnoujście na rok 2020. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-

Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną 

głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach  

wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2020 – 2033. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 
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Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

emisji obligacji komunalnych Gminy Miasto Świnoujście. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona 

Górecka-Sęczek. 

Pytań i uwag nie było. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawkami – za opinią pozytywną 

głosowało 12 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Miasto 

Świnoujście w rejonie ul. Pomorskiej. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Pani Barbara Michalska. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 12 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zawarcia na czas 

nieoznaczony umowy najmu lokalu mieszkalnego wchodzącego w skład mieszkaniowego 

zasobu Miasta Świnoujście poza listą wnioskodawców oczekujących na zawarcie takiej 

umowy. 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta Pan Krzysztof Bagiński. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 8 – Sprawozdanie Prezydenta Miasta Świnoujście z prac przy budowie 

połączenia komunikacyjnego – tunelu, pomiędzy wyspami Uznam i Wolin (z planu 

pracy komisji). 

 

Informacje przedstawił Prezydent Miasta Pan Janusz Żmurkiewicz. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 9 – Wolne wnioski. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek przedstawiła 

informacje z ostatniego Zgromadzenia Celowego Związku Gmin R-XXI dotyczące 

proponowanego cennika opłat za odbiór odpadów. Zaproponowała, aby zaprosić 

Przewodniczącego Celowego Związku Gmin R-XXI na komisje lub nadzwyczajną sesję Rady 

Miasta, która odbyłaby się przed kolejnym posiedzeniem Zgromadzenia w dniu 07.09.2020 r. 

Informację w tym temacie udzieliła również Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki odpowiedział,  

że ustali z Przewodniczącą Rady Miasta czy w tej sprawie odbędzie się komisja lub sesja 

Rady Miasta. 

 

Radny Wiesław Góreczny złożył trzy zapytania dotyczące infrastruktury dróg i chodników  

w mieście. Odpowiedzi udzieliła mu Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska. 
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Dyskusja, głos zabrali: 

radna Joanna Agatowska, 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek, 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska, 

radny Ryszard Teterycz, 

radny Stanisław Bartkowiak, 

Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz,  

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka. 

 

Radna Aneta Zdybel zwróciła się z zapytaniem dotyczącym projektu Zarządu Morskich 

Portów Szczecin i Świnoujście S.A., który ma na celu ograniczenie zanieczyszczenia Morza 

Bałtyckiego, ścieki będą przekierowane do oczyszczalni miejskiej w Świnoujściu, na jakim 

etapie są rozmowy w tej sprawie.  

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska udzieliła odpowiedzi radnej Anecie Zdybel. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska przedstawiła informacje dotyczące 

obradowania komisji i sesji Rady Miasta w trybie zdalnym, materiałów przesłanych e-mailem 

przez Celowy Związek R-XXI w sprawie cennika opłat za odbiór odpadów. Kolejno 

poruszyła temat sytuacji Morskiej Stoczni Remontowej „Gryfia” w Świnoujściu. 

 

Dyskusja, głos zabrali: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki, 

Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz, 

radna Joanna Agatowska, 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska. 

 

Ad. pkt 10 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 24 sierpnia 2020 roku o godz. 1550. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

 

Sławomir Nowicki 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


